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P R O T O K Ó Ł  Nr XLVIII/2017 

z obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 19 grudnia 2017 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18
 30

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Prezes OSiR – Jacek Chudy 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy  

Społecznej – Małgorzata Patyk 

p.o. Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Opinie Komisji Stałych. 

7. Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

8. Uchwała Nr 260/XLVIII/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2017.  

9. Uchwała Nr 261/XLVIII/2017 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

10. Uchwała Nr 262/XLVIII/2017 w sprawie w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym 

wykazie. 

11. Uchwała Nr 263/XLVIII/2017 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

12. Uchwała Nr 264/XLVIII/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

13. Uchwała Nr 265/XLVIII/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od środków transportowych 

14. Uchwała Nr 266/XLVIII/2017 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2018. 

15. Uchwała Nr 267/XLVIII/2017 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 

2018. 

16. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLVII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie (OZE oraz 

PONE). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie (dotyczy 

remontu sanitariatów w Urzędzie). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od środków transportowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2018: 

- przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z autopoprawką Burmistrza 

Blachowni, 

- odczytanie opinii komisji Rady w sprawie projektu uchwały budżetowej 

wraz ze zmianami, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XLVIII Sesji przywitała 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

W tym punkcie na sesję przybyła Radna Katarzyna Borycka. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad 

poprzez: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie (dotyczy 

dokumentów aplikacyjnych OZE oraz PONE). 

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie (dotyczy 

remontu sanitariatów w Urzędzie). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od środków transportowych 

(zmiana dotyczy załącznika nr 6 w tabeli istnieje zapis „autobusy o liczbie miejsc siedzących” 

a powinno być „liczba miejsc siedzących poza miejscem kierowcy”). 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech złożył wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie punktu:  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

 

Wniosek Burmistrza Blachowni dotyczący: Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego 

w tym wykazie (dotyczy dokumentów aplikacyjnych OZE oraz PONE) został przyjęty jednogłośnie – 

13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Wniosek Burmistrza Blachowni dotyczący: Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w 

tym wykazie (dotyczy remontu sanitariatów w Urzędzie) został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów 

„za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Wniosek Burmistrza Blachowni dotyczący: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

255/XLVII/2017 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od 

środków transportowych został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Wniosek Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Tomasza Czecha dotyczący: Podjęcia uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni został przyjęty jednogłośnie 

– 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawiła zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLVII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie (OZE 

oraz PONE). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie 

(dotyczy remontu sanitariatów w Urzędzie). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od środków transportowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2018: 

- przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z autopoprawką Burmistrza 

Blachowni, 

- odczytanie opinii komisji Rady w sprawie projektu uchwały budżetowej wraz ze 

zmianami, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 
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- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

17. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie: 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów 

„przeciw”  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie na sesji w dniu 

3 listopada 2017 roku Radnej Beaty Matuszewskiej (sesja nadzwyczajna). Na dzisiejszej sesji 

Radnego Pawła Pydy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 4 grudnia 2017 roku Radnego Sebastiana Cierpiała. Na posiedzeniu w dniu 14 grudnia 

2017 roku Radnego Sebastiana Cierpiała, Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Pawła 

Hreczańskiego.  

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół nr XLVII/2017 z dnia 28 listopada 2017 roku został przyjęty jednogłośnie - 13 głosów 

„za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Irena Popczyk (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radna Beata Matuszewska (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni Edyta Mandryk przedstawiła informacje o pracy 

w okresie międzysesyjnym. Poza bieżącą pracą pełniła dyżury w biurze Rady oraz uczestniczyła 

w spotkaniach opłatkowych: 

 

1. 9 grudnia br. w Kole Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Blachowni. 

2. 10 grudnia br. w Kole Pszczelarzy w Blachowni, które połączone było z uroczystą Mszą Świętą 

z okazji święta patrona pszczelarzy. 

3. 13 grudnia w Uniwersytecie III Wieku w Blachowni. 
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4. 15 grudnia br. z osobami niepełnosprawnymi i ich opiekunami oraz pracownikami Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni.  

5. 16 grudnia br. w Kole Gospodyń Wiejskich w Blachowni. 

6. 17 grudnia br. w Gminnym spotkaniu opłatkowym. 

7. 29 listopada br. brała udział w spotkaniu z pracownikami ZMK w Blachowni i w posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

8. 1 grudnia br. w sali konferencyjnej OSP odbył się spotkanie ze stowarzyszeniami działającymi 

na terenie naszej gminy. 

9. 4 grudnia br. brała udział w posiedzeniu Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

10. 5 grudnia br. brała udział w spotkaniu mikołajkowo – wigilijnym Towarzystwa Miłośników 

i Przyjaciół Blachowni. 

11. 6 grudnia br. brała udział w Festynie Mikołajkowym w Szkole Podstawowej Łojkach. 

12. 7 grudnia br. odbył się VIII Powiatowy Mikołajkowy Turniej Piłki Siatkowej Dziewcząt 

i Chłopców TEPIX CUP 2017. 

13. 7 grudnia br. brała udział w Spotkaniu Mikołajkowym zorganizowanym przez Fabrykę 

Umiejętności prowadzoną przez MOPS w Blachowni. 

14. 12 grudnia br. uczestniczyła w zebraniu Sołectwa Łojki. 

15. 19 grudnia uczestniczyła w konferencji podsumowującej projekt „Drużyna Powiatu”. 

 

Ad pkt. 8 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie ustawienia oświetlenia przedszkola, aby nie 

świeciło w okna mieszkańców sąsiednich bloków.  

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Oświetlenia ulicznego, zapytał jak jest uregulowane prawnie, o której powinny się zapalać 

lampy? Obecnie zapalają się za późno, co powoduje niebezpieczeństwo szczególnie 

przy przejściach dla pieszych. 

2. Chodnika przy ul. Dworcowej, prosił o przywrócenie do stanu z przed remontem 

ul. Dworcowej, ponieważ obecnie stanowi zagrożenie dla użytkowników. 

3. Ulicy Sosnowej, która została bardzo źle naprawiona (odcinek gruntowy).  

4. Zagospodarowania terenu wokół zalewu, zapytał czy będziemy występować z roszczeniami 

o odszkodowanie dla Gminy od Firmy, która wykonywała dokumentację techniczną 

i pomyliła się w kosztorysie o blisko 2 mln zł? Kto za to odpowie?.  

5. Zapytał czy Radny Marek Kułakowski złożył doniesienie na Policję lub do Prokuratury 

w sprawie informacji, które zamieścił na blogu o kradzieży szafy gdańskiej?  

 

Radna Edyta Mandryk zapytała, jaka firma będzie świadczyła usługi w zakresie transportu 

zbiorowego? 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2017. 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Poinformowała, że zmniejsza się dochody z tytułu dotacji na doposażenie Ochotniczych Straży 

Pożarnych (został złożony wniosek do instytucji zarządzających, w tym roku nie zostanie 

rozpatrzony). 

Ponadto wpłynęły dodatkowe pieniądze na zwiększenie subwencji ogólnej o 47 tyś. zł i proponuje się 

przeznaczyć pieniądze na modernizację ul. Myśliwskiej. 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał, dla czego nie otrzymaliśmy dofinansowania, mimo, iż Pan Sekretarz 

na posiedzeniu Komisji Budżetu zapewniał, że dofinansowanie do zakupu samochodu otrzymamy? 

Inne gminy włożyły większy własny wkład i dofinansowanie otrzymały.  
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Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski poinformował, że wniosek jest na liście rezerwowej. 

Mamy nadzieję, że dofinasowanie otrzymamy.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Uchwała Nr 260/XLVIII/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2017 została podjęta 

jednogłośnie- 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia 

terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Uchwała Nr 261/XLVIII/2017 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie została podjęta 

jednogłośnie- 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia 

terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 

Uchwała Nr 262/XLVIII/2017 w sprawie w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie 

została podjęta jednogłośnie- 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 oraz określenia 

terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 

Uchwała Nr 263/XLVIII/2017 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2017 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie została podjęta 

jednogłośnie- 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech przedstawił uzasadnienie, Komisji do projektu 

uchwały (uzasadnienie stanowi integralną część uchwały).  

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego Komisja Rewizyjna tak późno zapoznaje radnych 

z projektem uchwały skoro posiedzenie odbyło się 29 listopada?  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech poinformował, że informacja o zakończeniu 

postepowania została przedstawiona w Urzędzie. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk prosiła o przedstawienie projektu uchwały 

zgodnie z uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej, jako bezzasadną.  

 

Uchwała Nr 264/XLVIII/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni 

została podjęta większością głosów w stosunku – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 5 głosów 

„wstrzymuje się”. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 

roku w sprawie podatku od środków transportowych. 

 

Uchwała Nr 265/XLVIII/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 255/XLVII/2017 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 28 listopada 2017 roku w sprawie podatku od środków transportowych została 

podjęta jednogłośnie- 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 15 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że projekt budżetu na rok 2018 był 

omówiony na posiedzeniach Komisji. Zostały przedstawione główne założenia. Budżet od roku 2015 

zwiększył się dwukrotnie. Dochody wynoszą ponad 66 mln. zł. Jest to budżet bardzo ambitny 

rokujący rozwój Gminy Blachownia.  

Autopoprawka do projektu budżetu zawiera doprecyzowanie zgodnie z uchwałami z zebrań wiejskich. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska prosiła o naniesienie poprawki w § 14 projektu uchwał poprzez 

wykreślenie słów „z dniem podjęcia z mocą obowiązującą”. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały  

w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały 

(opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko przedstawił pozytywne opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach, uchwałę: 

- Nr 4200/VI/208/2017 z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok Blachowni, 

- Nr 4200/VI/207/2017 z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Blachowni projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok wraz z uzasadnieniem. 

- Nr 4200/VI/209/2017 z dnia 15 grudnia 2017 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Blachowni projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej. 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk przedstawiła swoje stanowisko w sprawie 

projektu uchwały budżetowej (stanowisko stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 266/XLVIII/2017 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2018 została podjęta 

większością głosów w stosunku – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw’, 2 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

Ad pkt. 16 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

 

Uchwała Nr 267/XLVIII/2017 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018 

została podjęta większością w stosunku – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuje 

się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 17 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że na wnioski i interpelacje radnych 

udzieli odpowiedzi pisemnej. 

 

Radny Cezary Osiński zapytał czy został wykupiony hotel na miesiąc grudzień dla Pana Alfreda? 

Czy dostanie mieszkanie socjalne? 

 

Ad pkt. 18 

Wolne wnioski.  
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła radnym podziękowanie za głosowanie 

nad budżetem na 2018 rok.  

 

Sołtys Łojek Magdalena Maciążka odniosła się do uchwały podjętej na sesji w sprawie rozpatrzenia 

skargi mieszkańców Łojek na działanie Burmistrza Blachowni i poinformowała, że skargę kierowali 

mieszkańcy Łojek, a nie jak wykazała Komisja Rewizyjna – sołtys.  

Informacje o budowie stacji telefonii komórkowej zamieściła na swoim blogu. Nie wiedziała, jak 

również mieszkańcy sąsiadujący z budową stacji, że stacja bazowa telefonii komórkowej jest wieżą 

telekomunikacyjną i stad wzięły się nieporozumienia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech odpowiedziała, że rozumie protesty 

mieszkańców, ale rozpatrując skargę Komisja musiała się opierać na dokumentach. 

 

Sołtys Gorzelni Starej Krzysztof Ściubidło wraz z mieszkańcami złożył podziękowanie Pani 

Burmistrz i Radnym za remont ulicy Mostowej.  

 

Ad pkt. 19  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XLVIII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik 

         Edyta Mandryk 


